
FinansministerenFolketingets Lovsekretariat
Christiansborg 10. september 2013

Svar på spørgsmål S 2328 af 3. september 2013 stillet af Mads 
Rørvig (V)

Spørgsmål
Mener ministeren, at Socialdemokraterne i forbindelse med fravigelsen fra en of-
fentlig forbrugsvækst fra 1,4 pct. og 0,8 pct. til nu 0,6 pct. burde have anvist kon-
kret finansiering

Svar
Nej. Der henvises til svar på S2325. 

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon

2012-13
S 2328 endeligt svar
Offentligt


